
 

2019 / 4 / 27-30 

Organisers 主辦機構: Co-organiser 合辦機構: 

 

「闊色域印刷新發展及應用」研討會 
Seminar of New Development and Application of Wide Gamut Color Printing 

 
日期 Date : 2019 / 4 /  29 (星期一 Mon) 

時間 Time : 3pm – 4pm 

地點 Venue : 亞洲國際博覽館 8 號展館 研討室 

Seminar Room, Hall 8, AWE 

語言 Language : 粵語（恕不設即時傳譯服務）  

Cantonese (Simultaneous Interpretation Service will not be provided.) 

備註 Remarks : 免費入座。座位有限，先到先得。只供 18 歲或以上之業內人士進場。 

Free admission, seats are available on a first-come-first-served basis. 

For trade visitors only, persons under 18 will not be admitted. 

簡介 Introduction: 

產品設計款式轉變快，包裝印刷週期短，因此印刷生產必須快速且具經濟效益。使用闊色域印刷，不單有助
加快印刷時間，提高效率，同時能夠減少使用專色而能配合品牌客戶對顏色的要求，提升包裝品的吸引力。 
不同的國際機構包括 ISO 都正在發展闊色域印刷方案。在這次研討會上，講者將會介紹擴展色域印刷的技術
發展、應用的注意事項，以及分享測試結果。 
 
Rapid change of product design and short packaging printing life cycle leads to the emergency for efficient and 
economical print production. Adopting wide gamut color printing not only help to increase the efficiency in 
production, but also can match the brand color requirement by decreasing the usage of spot color. In return, it can 
enhance the attractiveness of print products. 
 
Different international organizations are developing wide gamut printing solutions, including ISO. In this seminar, the 
speaker will introduce the development of wide gamut printing technologies, the tips and tricks in usage and will also 
share testing results.  
 

 

 
*主辦機構有權更改節目而不作事前通知。The Organiser reserves the right to make changes of the programme without prior notice. 

時間 Time 程序表 Programme 

2:45pm-3pm 登記 Registration 

3pm-3:45pm 演講時間 Speaker Presentation： 

印刷科技研究中心高級技術專家 林冬南先生 

Mr. Lewis Lam, Senior Technical Specialist of Advanced Printing Technology Centre (APTEC) 

3:45pm-4pm 問答環節 Q&A session 

講者簡介 About the Speakers 

林冬南先生從事印刷行業工作逾 14 年，是 G7 認可專家、G7 PC 認可專家、RIT PSA 認可專家、

Fogra PSO Partner 及 pressSIGN 認可專家；以往曾參與印刷科技研究中心（APTEC）多項技術測

試，包括 G7、虛擬打稿、數碼打稿、Device-Link 色彩管理、節省油墨、數碼印刷、印刷標準化

等，同時是 APTEC 主要導師之一，教授色彩管理課程及標準化培訓課程，並協助印刷企業推行

印刷標準化。 
Lewis has worked in printing industry for over 14 years, He is G7 Expert, G7 PC Expert, RIT PSA Certified Consultant, 
Fogra PSO Partner and pressSIGN expert. In the past, he participated several test projects of APTEC, including G7 
methodology, virtual proofing, digital proof, Device-Link color management, ink saving technology, digital printing, 
printing standardization, etc. Now, Lewis is also the major instructor for APTEC courses, especially teaching color 
management courses and printing standardization training programs. He assists the printing corporations to 
implement printing standardization as well. 
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「闊色域印刷新發展及應用」研討會 
Seminar of New Development and Application of Wide Gamut Color Printing 

 

日期 Date ：2019 / 4 / 29（星期一 Mon） 

時間 Time ：3:00pm‐4:00pm 

地點 Venue ：亞洲國際博覽館 8 號展館研討室   

 Seminar Room, Hall 8, AsiaWorld-Expo (AWE) 

歡迎參觀 

香港印刷業商會印包展展位：6-H07（6 號館，H07） 

Welcome to visit us at 
HKPA booth: 6-H07 (Hall 6, H07) 
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香港國際印刷及包裝展 2019 

                                                       免費穿梭巴士時間表                         （最後更新：2019／4／16） 

前往香港國際印刷及包裝展（亞洲國際博覽館） 

乘車地點 4 月 27 至 29 日 4 月 30 日 

東涌： 

東涌達東路  

上午 9 時至中午 12 時 

（每 30 分鐘一班） 

紅磡／尖沙咀： 

港鐵紅磡站（近香港體育館黄色閘口）

／中間道（近半島酒店） 

上午 9 時至下午 3 時 

（每 30 分鐘一班） 

上午 9 時至下午 2 時 

（每 30 分鐘一班） 

回程巴士服務（由亞洲國際博覽館開出） 

下車地點 4 月 27 至 29 日 4 月 30 日 

東涌： 

東涌達東路  

下午 3 時至下午 6 時 30 分 

（每 30 分鐘一班） 

下午 3 時至下午 5 時 30 分 

（每 30 分鐘一班） 

紅磡 ／尖沙咀： 

港鐵紅磡站／中間道 

中午 12 時至下午 6 時 30 分 

（每 30 分鐘一班） 

中午 12 時至下午 5 時 30 分 

（每 30 分鐘一班） 

另備有循環穿梭巴士於 4 月 27 至 30 日往來 

於亞洲國際博覽館舉行之「香港國際印刷及包裝展」及 

香港會議展覽中心舉行之「香港禮品及贈品展」 

香港會議展覽中心 ＞ 

亞洲國際博覽館 

上午 9 時至下午 3 時 

（每 30 分鐘一班） 

上午 9 時至下午 2 時 

（每 30 分鐘一班） 

亞洲國際博覽館 ＞ 

香港會議展覽中心 

中午 12 時至下午 6 時 30 分 

（每 30 分鐘一班） 

中午 12 時至下午 5 時 30 分 

（每 30 分鐘一班） 

 

註: 以上之時間表會因應路面交通情況而有所調整，主辦單位將保留最終決定權更改有關服務，恕不另行通

知。免費巴士僅供展覽會的登記參展商及訪客使用，恕不接受乘客攜帶大件行李（即體積超過 56 厘米 X 36

厘米 X 23 厘米）及運送貨物，座位有限，先到先得。 
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Note: The above timetable will be subject to change according to the traffic condition. The organiser reserves the final 
right to change the schedule without prior notice. Shuttle Bus service is for the use of registered exhibitors and visitors 
to the Fairs only. This service is provided for passengers only and not for transportation of goods. Hand baggage 
which exceeds (56cm X 36cm X 23cm) will not be allowed to carry onboard. The Organiser has sole discretion to deny 
access to the bus service. Seating is provided on a first-come-first-served basis. 
 
 

Hong Kong International Printing & Packaging Fair 2019 
                                                    Free Shuttle Bus Schedule                       (Last update: 2019/4/16) 

Free Shuttle Bus to Hong Kong International Printing & Packaging Fair (AWE) 
Pick-up Locations 27 - 29 April 30 April 

Tung Chung: 
Tat Tung Road 

9am – 12noon  
(every 30 mins) 

Hung Hom / Tsim Sha Tsui: 
MTR Hung Hom Station (Near Gate Yellow of 
the Hong Kong Coliseum) / Middle Road (near 
The Peninsula Hong Kong) 

9am – 3pm  
(every 30 mins) 

9am – 2pm  
(every 30 mins) 

Departure from AsiaWorld-Expo (AWE) 
Drop-off Locations 27 - 29 April 30 April 

Tung Chung: 
Tat Tung Road   

3pm – 6:30pm  
(every 30 mins) 

3pm – 5:30pm  
(every 30 mins) 

Hung Hom / Tsim Sha Tsui: 
MTR Hung Hom Station / Middle Road 

12noon – 6:30pm 
 (every 30 mins) 

12noon – 5:30pm 
 (every 30 mins) 

HKTDC also offers circular free shuttle bus service on 27-30 April, 
to and from Hong Kong International Printing & Packaging Fair (at AWE) and 

Hong Kong Gifts & Premium Fair (at HKCEC) 

Pick-up Locations 27 – 29 April 30 April 

Hong Kong Convention and Exhibition Centre 
(HKCEC) > AsiaWorld-Expo (AWE) 

9am – 3pm  
(every 30 mins) 

9am – 2pm 
(every 30 mins) 

AsiaWorld-Expo (AWE) > Hong Kong 
Convention and Exhibition Centre (HKCEC) 

12noon – 6:30pm  
(every 30 mins) 

12noon – 5:30pm  
(every 30 mins) 
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主辦機構  Organisers: 合辦機構  Co-organiser: 

  

香港國際印刷及包裝展研討會 2019 

「闊色域印刷新發展及應用」研討會 

Seminar in Hong Kong International Printing & Packaging Fair 2019 

New Development and Application of Wide Gamut Color Printing 

2019 / 4 / 29（星期一 Mon） 3pm – 4pm 

回條 Reply Slip 

請於 4 月 26 日（星期五）前交回電子表格< http://bit.ly/2GeBd6u> 或 填妥本頁表格並傳真至+852 2861 0463。 

Please submit the e-form < http://bit.ly/2GeBd6uI> OR fill out this reply slip and fax it to +852 2861 0463 by 26 April (Fri). 

 

* 必須填寫 Must fill in  

姓名* 

Name 

1.  先生 Mr  女士 Ms 

2.   先生 Mr  女士 Ms 

3.   先生 Mr  女士 Ms 

職位* 

Position 

1.  2.  3.  

公司名稱* 

Company Name 

 

通訊地址*   

Address 

 

電話號碼* 

Tel. 

 *（公司 Company）  

1.  

2.  

3.  

（手機 Mobile） 

1.  

2.  

3.  

電郵* 

E-mail 

1.  

2.  

3.  

地區／公司總部所屬國家* 

Country/Region of Head Office 

 

業務性質* 

Nature of Business 

 

 

 主辦機構保留任何更改研討會內容之權利而不另行通告。 

The Organisers reserve the rights to make any changes to the seminar programme without prior notice. 

 已登記人士將獲安排優先入座，主辦機構有權因應現場情況安排未登記人士進場。座位有限，先到先得。

Registrants will be admitted with priority. The Organisers reserve the rights to admit walk-in attendees depending on 
onsite situation. Free admission, seats are available on a first-come-first-served basis.  

 只招待 18 歲或以上之業內人士。Trade only and persons under 18 will not be admitted.  

查詢 Enquiry： 傅小姐 Fanny （+852 3583 3656）／張小姐 Christine（+852 2527 5092） 
 

http://bit.ly/2GeBd6u
https://docs.google.com/forms/d/e/1FAIpQLSc6rmgzb3h-CGy_tfjnWCAE7dIdtuUuWH8qqhFJvSI8jjCEhw/viewform
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